
Förbundet för Ekoparken 2009-04-20 
Styrelsen 
 
Improviserat styrelsemöte på Strömkajen 2009-04-20 
 
Närvarande: Lars-Gunnar Bråvander, Joanna Cornelius, Elisabeth Hedin, Anne Murray,        
Richard Murray, Bengt Rundquist, Gunilla Sterner Kumm, Henrik Waldenström  
och Anders Widell   
 
§ 1 Pga. befarad låg anslutning till det utannonserade styrelsemötet den 22 april föreslog 
Richard Murray övriga närvarande styrelsemedlemmar att ett improviserat styrelsemöte 
skulle hållas efter båtturens slut. Övriga närvarande styrelsemedlemmar biföll förslaget. 
 
§ 2 Utsågs Richard Murray att skriva protokoll och Gunilla Sterner Kumm att justera det. 
 
§ 3 Beslöts att ställa in det utannonserade styrelsemötet den 22 april. 
 
§ 4 Anne Murray föredrog det remissvar på detaljplan för Skogsinstitutet i Nobelparken 
som hon skrivit och Richard Murray undertecknat och skickat in. Efter viss diskussion, 
bl.a. rörande godkännandet av det två meter höga staketet, godkändes svaret. Staketet 
placeras nära huset och kommer därför inte att hindra allmänhetens promenader i parken 
men riskerar att bli fult. Förbundets svar innebär att detaljplanen godtas på villkor att 
restriktioner rörande avspärrningar, skarp belysning etc. efterlevs. 
 
§ 5 Anne Murray föredrog remissvar på detaljplan för sju punkthus vid 
Kampementsbacken (S-Dp 2002-11652-54). Förbundet avstyrker all bebyggelse på den 
föreslagna platsen, en viktig del av spridningsvägen mellan Norra och Södra Djurgården. 
Beslöts i enlighet med Annes förslag. 
 
§ 6 Anders Widell lämnade rapport rörande Fanjunkarbostället. Anders anser att den 
lösning som nu kommer till stånd är acceptabel -  hundträning och kafé. Parkering, 
kopplingstvång för hundar på Djurgården m.fl. problem är enligt Anders lösta. Beslöts på 
Anders förslag att anse ärendet avslutat. 
 
§ 7 Mötet avslutades. Ordföranden påminde om nästa styrelsemöte utsatt till den 27 maj kl 
18. 
 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Richard Murray  Gunilla Sterner Kumm 


